

CHAPITRE IV

ORGANISATIONS
INTERNATIONALES,
CONFÉRENCES
INTERNATIONALES
ET DIVERS PAYS

PARTIE 1

ORGANISATIONS INTERNATIONALES

a. ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL

1936

485. 4 juin *Le sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures au ministre du Travail.* Traite surtout de l'application des conventions de l'OIT en régime fédéral..... 633

1938

486. 19 mai *Le sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures au ministre du Travail.* Dit que le chargé d'affaires des États-Unis a été prévenu qu'on appuiera John Winant comme directeur de l'OIT..... 634

487. 4 juin *Décret du Conseil.* Il est recommandé de ratifier une convention de l'OIT..... 635

488. 30 nov. *Le délégué permanent [SDN] au ministre du Travail.* Envoie un long mémorandum contenant des propositions concernant le Canada et l'OIT..... 635

489. 20 déc. *Le délégué permanent [SDN] au ministre du Travail.* Fait état de discussions sur la mise en vigueur des conventions de l'OIT en régimes fédéraux..... 648

1939

490. 2 mars *Le délégué permanent [SDN] au ministre du Travail.* S'enquiert de la possibilité d'entretiens avec Washington sur des problèmes communs relatifs à l'OIT..... 650

491. 29 mars *Le ministre du Travail au sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Demande que l'on étudie la possibilité d'entretiens officiels avec des fonctionnaires de Washington sur les problèmes communs relatifs à l'OIT..... 654

492. 25 avril *Rapport d'une conférence entre représentants du Canada et des États-*

CHAPTER IV

INTERNATIONAL
ORGANIZATIONS,
INTERNATIONAL
CONFERENCES
AND
INDIVIDUAL COUNTRIES

PART 1

INTERNATIONAL ORGANIZATIONS

a. INTERNATIONAL LABOUR ORGANIZATION

1936

485. June 4 *Under-Secretary of State for External Affairs to Minister of Labour.* Deals mainly with problem of applying Conventions of ILO in a federal state..... 633

1938

486. May 19 *Under-Secretary of State for External Affairs to Minister of Labour.* Reports United States Chargé d'Affaires has been told Canada would support John Winant for Director of ILO..... 634

487. June 4 *Order in Council.* Recommends ratification of an ILO Convention 635

488. Nov. 30 *Permanent Delegate [L. of N.] to Minister of Labour.* Encloses long memorandum containing proposals concerning Canada and ILO..... 635

489. Dec. 20 *Permanent Delegate [L. of N.] to Minister of Labour.* Reports discussions regarding applicability of ILO Conventions to federal states..... 648

1939

490. Mar. 2 *Permanent Delegate [L. of N.] to Minister of Labour.* Relates difficulties in obtaining adequate completion of ILO questionnaires by Provinces..... 650

491. Mar. 29 *Minister of Labour to Under-Secretary of State for External Affairs.* Requests possibility of informal conversations with United States officials on common problems relating to ILO be investigated.. 654

492. Apr. 25 *Report of Conference between Canadian and United States Repre-*